



# 雨季優惠 RAINY SEASON PROMOTION



## 水撥特價優惠 Special price for Wiper

前水撥  
Front wiper 每支 \$150 each

後水撥  
Rear wiper 每支 \$100 each

\*包人工及零件  
\*Include labour & parts



## 凡換全車輪胎送電腦四輪度軌服務1次 (價值 \$2,955)

Get a free wheel alignment (worth \$2,955) for free with any purchase of every 4 tyres

\*優惠須以單一發票計算  
\*Offer applies only to single invoice

優惠期：直至 2018 年 9 月 29 日止  
Promotion period : valid until 29 Sept 2018

條款及細則 Terms & Conditions :

- 有關服務不可兌換現金或其他產品 / 服務，同一發票內之各項服務需同時享用。  
All relevant treatment(s) cannot be exchanged for cash or other products and/or service and all entitlements under the same invoice must be redeemed at the same time.
- 宏益汽車（香港）有限公司保留修改 / 取消任何條文之權利，如有修改恕不另行通知。  
Vang Iek Motors (Hong Kong) Limited reserves the right to amend/cancel the terms and conditions without prior notice.
- 如有任何爭議，宏益汽車（香港）有限公司將有最終決定權。  
In case of dispute, Vang Iek Motors (Hong Kong) Limited's decision shall be final.

歡迎網上預約  
Please feel free to make  
appointment online



2018.08



SCAN & GO

### Mazda Service Reception 萬事得維修接待處

Unit 1, G/F, Vanda Industrial Centre, 21-33 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung  
葵涌大連排道 21-33 號宏達工業中心地下 1 室

Mechanical Service Hotline  
機械維修熱線 (852) 3768 4848

Body & Paint Service Hotline  
車身維修熱線 (852) 3768 4845

24-Hour roadside assistance service hotline  
24 小時外勤支援服務熱線

6323 3533

WWW.MAZDA.COM.HK

